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Председник Републике Српске Милорад Додик за Н1 каже да није против дејтонске
БиХ, али да та држава данас није дејтонска већ “никаква”. Додик каже и да не верује да
ће Хојт Брајан Ји бити нови амбасадор САД у БиХ, као и да “Србска част” није паравојна
формација.

  

  

Додик је у интервјуу за Н1 рекао да БиХ оваква каква је данас није дејтонска, већ
“никаква”.

  

“Ово нигде не иде, ово ће се суновратити. Моја улога је да избегнем било какву врсту
насиља овде, али 'ово' је пропало. БиХ се не може држати на лепку који се зове
неколико амбициозних амбасадора који живе у Сарајеву. Ја сам спреман на бази
договора између нас, Бошњака, Хрвата, да се макну странци из договора'', поручио је
Додик.
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На констатацију да се у извештају америчког Сената помиње као Путинов човек, Додик
каже да је “дете Мире и Богде Додика, и ничије друго!”

  

“Поштујем председника Путина, и поносан сам на чињеницу да могу да се с њим сретнем
неколико пута годишње. У Москви сретнем доста и Немаца и западних Европљана,
бизнисмена, у моменту када Западна Европа уводи санкције Русиији. Постоји једна
харанга, пропагандна машинерија која је покренула сву ту врсту приче. Ако постоје
формације онда су то западне. Има званична организација Алтеа, знате колико је у
прошлости било овде страних војника. Сад се неко нађе да говори о присуству, они
најбоље знају, то ми делује потпуно неозбиљно, па чак иако је од стране Сената. То се
ради за потребе лобирања, знамо ми то, и ми ћемо наћи тако некога да то каже”, навео
је Додик.

  

Председник РС је рекао и да се америчке дипломате мешају у унутрашње ствари других
земаља, те да стоје иза концепта унитирзације БиХ.

  

На питање да ли ће разговарати са будућим америчким амбасадором, ако на то место
дође бивши званичник Стејт департмента Хојт Брајан Ји, Додик је рекао: “Неће он доћи.”

  

“Не верујем да сам насео на причу да се Трамп неће мешати у унутрашње ствари
земаља. Биће ми жао ако сам насео. Верујем да ће се нови представници САД у региону
понашати на тај начин. Ово што су досада радили је директно петљање у све и свашта.
Увек сам спреман да причам са сваким америчким амбасадором, али нисам спреман да
ми дође, седи ту где сте Ви и каже мораш то и то да урадиш'', истакао је Додик.

  

Каже и да ће одлука о томе да ли ће БиХ постати чланица НАТО једног дана бити на
рефрендуму, и да ће народ рећи да ли је за или против.

  

“Ја то поштујем. НАТО нас није уверио да је објективан (…) Кад буде објективан и не
буде политички мотивисан можда ћемо разговарати, сарађивати, никакав проблем, али
док је политички мотивисан за концепт унитарне БиХ, онда извините ми нисмо за то. Они
руше уставни поредак БИХ”, тврди он.
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Говорећи о организацији “Србска част”, Додик је рекао да је видео неку наводну слику
на којој је био са њима, али да нема информација да се ради о некаквој паравној
формацији или људима из криминалног миљеа.

  

“Нема ниједне информације о противзаконитом деловању те организације, а сви који
причају нешто негативно о њима немају никакав доказ и потпоре да је реч о паравојсци.
У Републици Српској нема никаквих паравојних формација, та прича служи за
дневно-политичке потребе да се дисквалификује обележавање Дана Републике и да се
стави љага на сам тај дан”, поручује председник РС.

  

Изнео је и критике на рачун министра безбедности БиХ Драгана Мектића који је, како
каже, изашао са непровереним подацима, што “улива лош осећај код људи”.

  

“Када један министар изађе и каже нешто као што је Мектић ових дана, за то требају
докази, а не да га новинари хране информацијама или сликама”, навео је Додик.

  

На питање да ли ће у наредном периоду бити кандидат за члана Председништва БиХ,
Додик је рекао: “Дођи 18.маја па ћу ти рећи.”

  

  

Уколико, пак, постане члан Председништва, Додик каже да ће се многе ствари
променити. “Нису коректне неке ствари. Шта члан Председништва из РС има полагати
заклетву у БиХ, али треба полагати заклетву у РС. Само у Републици Српској, па тамо је
биран. Члан Председништва ако ја будем, биће сведен на оно што јесте. Не може ово
што су они правили неког монструма”, поручио је Додик.

  

На констатацију да ће га сада оптужити да је сецесиониста, Додик је рекао: “Не, ја само
поштујем правила.”

 3 / 4



Милорад Додик: Нисам против дејтонске БиХ, али „ово“ је пропало; “Србска част” није паравојна формација, та прича служи за дневно-политичке потребе 
среда, 17 јануар 2018 09:06

  

(Н1)

  

 4 / 4


